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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 2024-09-18

Plats och tid Kommunhuset i Gislaved, onsdagen den 18 september 2024, kl. 13.00 - 15.20, med
ajournering mellan kl. 14.40-14.45.

Beslutande Marie Johansson (S), ordf.
Ylva Samuelsson (S)
Evagelos Varsamis (S)
Anton Sjödell (M)
Jonas Ericson (M)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP), tjänstgörande ersättare för Sandy Lind (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)
Ruth Johannesson (MiG)
Bo Eriksson (MiG)
Curt Vang (MiG)
Stefan Nylén (SD)
Peter Gustavsson (SD)

Övriga deltagande Stefan Eglinger, kommundirektör
Eva Gardelin-Larsson, bitr. kommundirektör
Yvonne Thelin Karlsson, kommunsekreterare
Jenny Axelsson, förvaltningschef samhällsutvecklingsförvaltningen
Anders Olsson, ekonomichef, §149
Anna Brogren, utvecklingsledare, §149
Johanna Lind, utvecklingsledare, §149

Utses att justera Curt Vang (MiG)

Justeringens
plats och tid

Kommunstyrelsekontoret den 18 september 2024

Under-
skrifter Sekreterare ………………………………………………………………….

Paragrafer 141 - 160

Yvonne Thelin Karlsson

Ordförande ……………………………………………………………………

Marie Johansson (S)

Justerande ..........................................................................................................................................

Curt Vang (MiG)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunstyrelsen

Sammanträdesdatum 2024-09-18 Paragrafer 141 - 160

Datum för
anslags uppsättande 2024-09-19

Datum för
anslags nedtagande 2024-10-11

Förvaringsplats
för protokollet

Kommunstyrelseförvaltningen

Utdragsbestyrkande
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Ks §141 Dnr: KS.2024.79 2.4.8

Taxa för upplåtelse av offentlig plats inom Gislaveds kommun

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta taxa för upplåtelse
av offentlig plats i Gislaveds kommun 2025, samt att taxan gäller från den 1 januari
2025.

Ärendebeskrivning
Offentliga platser ska vara tillgängliga för allmänheten och kunna användas för
många olika ändamål.

Med offentlig plats menas i huvudsak gator, torg, parker och andra platser som
redovisas som allmän plats i detaljplanen.

Denna taxa gäller avgifter för all upplåtelse av mark på offentlig plats som ägs av
Gislaveds kommun, men stöd av LAG (1957:259) om rätt att för kommuner att ta
ut avgift för vissa upplåtelser av offentlig plats m m.

Priset för saluplats inkl. el höjs med ca 10 procent från 140 kr per tillfälle till 150
kr per tillfälle. Denna ökning påverkar även långtidshyran.

För övrigt är det inga förändringar i taxan.

Beslutsunderlag
Taxa för upplåtelse av offentlig plats i Gislaveds kommun, daterad den 8 augusti
2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 8 augusti 2024
Kommunstyrelsens näringsutskott den 28 augusti 2024, §23

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §142 Dnr: KS.2024.81 2.4.8

Marktaxa för försäljning av småhustomter samt flerbostadshustomter

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta marktaxa för
småhustomter samt flerbostadshustomter 2025,

att kommunfullmäktige ska ha möjlighet att anta specifik taxa för ett specifikt
exploateringsområde baserat på exploateringskalkyl,

att kommunfullmäktige kan fatta beslut om avsteg från gällande taxa, samt

att taxan gäller från den 1 januari 2025.

Ärendebeskrivning
Gislaveds kommun har blivit en allt mer attraktiv kommun, inte bara för
nyetableringar för olika verksamheter utan även en kommun där man vill bo.
Förfrågningar om att exploatera kommunens mark för bostadsändamål har sett
några år bakåt varit hög men sedan marknadsförändringar med hög inflation och
räntor avvaktande.

Kommunen har bland annat tagit fram Vision 2040 för Gislaveds tätort samt Bro
till bro projektet i Anderstorp för att möjliggöra framtida exploateringar för bland
annat bostäder. Mot bakgrund av EU:s statsstödsregler ”Lag (2013:388) om
tillämpning av Europeiska unionens statsstödsregler” och av kommunallagens
förbud att gynna enskilda näringsidkare ska försäljning av kommunal mark ske till
marknadspris.

Priset ska dels spegla den attraktivitet kommunen har idag, och att försäljning av
mark sker till marknadspris.

Tomtpristaxan för centralorterna har ett större prisintervall än de mindre
tätorterna. Intervallet speglar hur marknaden ser på prissättning av
bostadstomtmark utan hänsyn till markens förhållande.

Ett större intervall ger en möjlighet för kommunen att göra en egen
värdebedömning vid varje tomt utifrån markens läge samt investeringsbehov i
marken, för att sätta ett lämpligt pris som följer marknaden.

Beaktat att exploateringsprojekt skall detaljplaneras, projekteras samt genomföras
innan försäljning kan ske, gör att projekten löper över en längre tidsperiod. Detta
gör att kostnaderna som uppstår kan överstiga de generella antagna taxorna. För
att möjliggöra att exploateringsprojekten ska kunna bära sig bör
kommunfullmäktige kunna anta specifik taxa för exploateringsområdena.

Taxan är oförändrad.

Beslutsunderlag
Marktaxa för småhustomter samt flerbostadshustomter 2025, daterad den 28
augusti 2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 22 augusti 2024
Kommunstyrelsens näringsutskott den 28 augusti 2024, §25
Ks §142 (forts.)
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Yrkanden
Ruth Johannesson (MiG): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §143 Dnr: KS.2024.80 2.4.8

Marktaxa försäljning av verksamhetstomter och arrenden

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta oförändrad
marktaxa för försäljning av verksamhetstomter och arrenden 2025,

att med tillägg/ändring för jakt, betes- och jordbruksarrenden att gälla
exklusive moms,

att kommunfullmäktige ska ha möjlighet att anta specifik taxa för ett specifikt
exploateringsområde baserat på exploateringskalkyl,

att kommunfullmäktige kan fatta beslut om avsteg från gällande taxa, samt

att taxan ska gälla från den 1 januari 2025.

Ärendebeskrivning
Gislaveds kommun har, sett över ett antal år, blivit en allt mer attraktiv kommun,
inte bara för nyetableringar för olika verksamheter utan även en kommun där man
vill bo och verka. Men på grund av marknaden, med tidigare hög inflation och
räntor så har förfrågningar om mark för verksamheter varit något lugnare och
bostäder har ökat de senaste åren.

Kommunen har bland annat tagit fram Vision 2040 för Gislaveds tätort samt Bro
till bro projektet i Anderstorp för att möjliggöra framtida exploateringar för bland
annat verksamheter och bostäder.

Mot bakgrund av EU:s statsstödsregler ”Lag (2013:388) om tillämpning av
Europeiska unionens statsstödsregler” och av kommunallagens förbud att gynna
enskilda näringsidkare ska försäljning av kommunal mark ske till marknadspris.

Priset ska dels spegla den attraktivitet kommunen har idag, och att försäljning av
mark sker till marknadspris. Som en del i underlaget för taxan ligger den
omvärldsanalys vi gjort kring de närliggande kommunerna. Baserat på deras
marktaxor och rådande marknadsläge lämnar vi taxorna oförändrade.

Tomtpristaxan för centralorterna har ett högre prisintervall än de mindre
tätorterna. Intervallet speglar hur marknaden ser på prissättning av
verksamhetstomtmark utan hänsyn till markens förhållande.

Ett större intervall ger en möjlighet för kommunen att göra en egen
värdebedömning vid varje tomt utifrån markens läge samt investeringsbehov i
marken, för att sätta ett lämpligt pris som följer marknaden.

Enligt Jordabalken ska arrendeavgiften motsvara arrendets värde med hänsyn till
arrenderättens avkastningsförmåga, arrendeavtalets innehåll och omständigheter i
övrigt

Beaktat att exploateringsprojekt skall detaljplaneras, projekteras samt
genomföras innan försäljning kan ske, gör att projekten löper över en längre
tidsperiod. Detta gör att kostnaderna som uppstår kan överstiga de generella
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Ks §143 (forts.)

antagna taxorna. För att möjliggöra att exploateringsprojekten ska kunna bära sig
bör kommunfullmäktige kunna anta specifik taxa för exploateringsområdena.

Beslutsunderlag
Marktaxa försäljning av verksamhetstomter och arrenden 2025
Omvärldsanalys grannkommuner
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 22 augusti 2024
Kommunstyrelsens näringsutskott den 28 augusti 2024, §24

Yrkanden
Anton Sjödell (M) med instämmande av Evagelos Varsamis (S) och Charlotte
Ström (WeP): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §144 Dnr: KS.2023.134

Svar på motion gällande utökad skuldrådgivning (SD)

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå motionen gällande
utökad skuldrådgivning.

Reservationer
Stefan Nylén (SD), Peter Gustavsson (SD), Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson
(MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig mot beslutet till förmån för Peter
Gustavssons (SD) yrkande.

Ärendebeskrivning
Peter Gustavsson (SD) och Anders Gustafsson (SD) har lämnat in en motion
gällande utökad skuldrådgivning. I motionen föreslås följande:
Att genom kommunens försorg, inte bara genom självhjälp, utvidga kommunens
skuldrådgivning med en frivillig grupp bestående av medborgare som genom egen
försorg kan medverka som en "god vän" och guida rätt i ett snårigt landskap av
fordringsägare. Att alternativt utreda förutsättningar att även erbjuda en mindre
arvodering.

Kommunstyrelsen har remitterat motionen till socialnämnden för beredning.

Socialnämnden har den 19 mars 2024 behandlat ärendet och beslutat att föreslå
kommunfullmäktige att avslå motionen gällande utökad skuldrådgivning. I sitt
remissvar anger de följande:

Budget- och skuldrådgivningen i Gislaveds kommun är sedan tre år tillbaka
placerad på administrativa enheten inom verksamhetsområde IFO/FS.

Det har skett en tydlig ökning av ärenden enligt nedan.

Antal ärenden

Med anledning av volymökningen har socialförvaltningen utvecklat budget- och
skuldrådgivningen genom att ytterligare en administratör gått utbildning i
ämnesområdet och är medhandläggare i flera ärenden. Funktionen ska också
ytterligare utvecklas genom att aktivt finnas på flera olika plattformar i kommunen
för att kunna erbjuda råd och stöd i ett tidigare skede, ytterligare öka samarbetet
med kommunens konsumentvägledare och socialförvaltningens nya soc-lots samt
utveckla det interna arbetet med handläggarna av egna medel, som är en insats
som ges till personer som behöver hjälp under en tid med sin ekonomi.

Motionärerna föreslår att kommunen ska utöka budget- och skuldrådgivningen
med en frivillig grupp. Socialförvaltningen bedömer att de åtgärder som vidtagits
inom socialförvaltningen och som kommer att vidtas inom befintlig verksamhet väl
kommer att möta behoven. Därtill anser socialförvaltningen att
frivilliga krafter är viktiga i allt socialt arbete men att den av motionärerna
föreslagna formen bör ske inom ramen för civilsamhället.
Ks §144 (forts.)

2023 2022 2021
Skuldsanering 63 51 22
Rådgivning 61 41 30
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Kommunstyrelseförvaltningen föreslår med hänvisning till socialnämndens
ovanstående beredning att motionen gällande utökad skuldrådgivning ska avslås.

Kommunstyrelsens allmänna utskott har den 21 augusti 2024 beslutat att föreslå
att motionen gällande utökad skuldrådgivning ska avslås.

Beslutsunderlag
Motion gällande utökad skuldrådgivning, daterad den 25 september 2023
Delegationsbeslut daterat den 13 december 2023
Socialnämnden den 19 mars 2024, §36
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 juni 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 21 augusti 2024, §89

Yrkanden
Peter Gustavsson (SD): Att ärendet i första hand återremitteras för ytterligare
beredning, i andra hand bifall till motionen.

Curt Vang (MiG) med instämmande av Ruth Johannesson (MiG): Bifall till Peter
Gustavssons (SD) återremissyrkande.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på Peter Gustavssons (SD) återremissyrkande
och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till att ärendet ska avgöras idag.
NEJ-röst för bifall till Peter Gustavssons (SD) återremissyrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat att ärendet ska avgöras idag.

Ordföranden ställer därefter proposition på allmänna utskottets förslag och Peter
Gustavssons (SD) bifallsyrkande till motionen och finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt allmänna utskottets förslag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till allmänna utskottets förslag.
NEJ-röst för bifall till Peter Gustavssons (SD) yrkande
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Ks §144 (forts.)

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat enligt allmänna utskottets förslag.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §145 Dnr: KS.2023.174 1.2.6

Svar på motion gällande att utveckla en tantjour i Gislaveds kommun
(MiG)

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå motionen gällande
att utveckla en tantjour i Gislaveds kommun.

Reservationer
Stefan Nylén (SD), Peter Gustavsson (SD), Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson
(MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig mot beslutet till förmån för Ruth
Johannessons (MiG) yrkande.

Ärendebeskrivning
Lise-Lotte Jonasson (MiG) har lämnat in en motion gällande att utveckla en
tantjour i Gislaveds kommun. Motionären menar att våld mot äldre kvinnor är ett
allvarligt samhällsproblem som fått ökad uppmärksamhet under de senaste
årtiondena. Lise-Lotte Jonasson (MiG) beskriver att äldre kvinnor kan utsättas för
försummelse, ekonomiskt utnyttjande, fysiskt, psykiskt och sexuellt våld och
menar att bristande kunskap och stereotypa föreställningar om att äldre kvinnor
inte utsätts för våld riskerar att leda till att kvinnorna inte blir trodda när de
försöker berätta om sin situation. Motionären hänvisar till svenska studier som
visar att cirka 6 % av kvinnor äldre än 65 år har utsatts för någon form av våld
under det senaste året och att det skulle innebära att cirka 200 kvinnor i Gislaveds
kommun har utsatts för våld i en nära relation. Lise-Lotte Jonasson (MiG) anser
att yrkesverksamma inom socialnämndens verksamhetsområde har en viktig roll i
att identifiera våldsutsatthet bland äldre kvinnor.

Motionären föreslår att ett utredningsarbete genomförs i enlighet med motionens
intentioner med målet att skapa en tantjour i samverkan med kommun,
primärvård och kvinnojouren, samt att efter analys av utredningsarbetet arbeta för
ett införande tillsammans med primärvården och kvinnojouren.

Motionen gällande att utveckla en tantjour i Gislaveds kommun har remitterats till
socialnämnden för beredning.

Socialnämnden har den 16 april 2024 beslutat att föreslå kommunfullmäktige att
avslå motionen gällande att utveckla en tantjour i Gislaveds kommun.

I utredningen som socialförvaltningen har tagit fram framkommer det att det inte
finns behov av en tantjour. Individ- och familjeomsorgen, kvinnojouren i
kommunen samt primärvården jobbar kontinuerligt med frågan och man erbjuder i
dagens läge hjälp och stöd till äldre och våldsutsatta.

Med hänvisning till den utredning som är gjord föreslår
kommunstyrelseförvaltningen att motionen gällande att utveckla en tantjour i
Gislaveds kommun ska avslås.

Kommunstyrelsens allmänna utskott har den 21 augusti 2024 beslutat att föreslå
att motionen gällande att utveckla en tantjour i Gislaveds kommun ska avslås.
Ks §145 (forts.)

Beslutsunderlag
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Motion gällande att utveckla tantjour i Gislaveds kommun, daterad den 7
november 2023
Utredning avseende att utveckla en tantjour i Gislaved daterad den 26 mars 2024
Socialnämnden den 16 april 2024, §49
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 juni 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 21 augusti 2024, §90

Yrkanden
Ruth Johannesson (MiG): Att ärendet i första hand återremitteras för ytterligare
beredning, i andra hand bifall till motionen.

Peter Gustavsson (SD): Bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på Ruth Johannessons (MiG) återremissyrkande
och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till att ärendet ska avgöras idag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG) återremissyrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat att ärendet ska avgöras idag.

Ordföranden ställer därefter proposition på allmänna utskottets förslag och Ruth
Johannessons (MiG) bifallsyrkande till motionen och finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt allmänna utskottets förslag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till allmänna utskottets förslag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkande.
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Ks §145 (forts.)

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat enligt allmänna utskottets förslag.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §146 Dnr: KS.2024.100 4.2.4

Upphävande av FÖP Gislaved och FÖP Anderstorp

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att upphäva både
fördjupning av översiktsplan för Anderstorp, beslutad 2005-06-22, och fördjupning
av översiktsplan för Gislaveds tätort, beslutad 2011-06-20 med revidering 2015-
09-21.

Kommunstyrelsen beslutar att upphäva tidigare beslutade handlingsprogram
tillhörande fördjupning av översiktsplan för Anderstorp, beslutad 2006-06-13, och
handlingsprogram för fördjupning av översiktsplan för Gislaveds tätort, beslutad
2012-06-19.

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade den 17 juni 2024, §69 att anta ny fördjupad
översiktsplan för Gislaved och Anderstorp, vilken fick laga kraft den 13 juli 2024.

Med den nya gemensamma fördjupningen av översiktsplanen för de båda orterna
rekommenderas att tidigare antagna fördjupningar för respektive ort upphävs. Vid
beslut om att anta de tidigare fördjupningarna gavs även följduppdrag till
tjänstemannaorganisationen om att ta fram förslag till handlingsprogram för
genomförandet av de tidigare fördjupningarna. Handlingsprogrammen togs fram
och beslutades av kommunstyrelsen. I samband med att de tidigare
fördjupningarna upphävs, rekommenderas även att de tillhörande
handlingsprogrammen upphävs.

Beslutsunderlag
Samhällsutvecklingsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 15 juli 2024
Antagande FÖP Gislaved (KF§76), den 20 juni 2011
Ändring FÖP Gislaved (KF§122), den 21 september 2015
Handlingsprogram Gislaved (KS§241), den 19 juni 2012
Antagande FÖP Anderstorp (KF§62), den 22 juni 2005
Handlingsprogram Anderstorp (KS§109), den 13 juni 2006
Samhällsutvecklingsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 15 juli 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 21 augusti 2024, §88

Yrkanden
Jonas Ericsson (M) med instämmande av Mikael Kindbladh (WeP), Fredrik
Sveningson (L) och Evagelos Varsamis (S): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
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Ks §147 Dnr: KS.2024.86

Verksamhetsområde för allmänna vattentjänster, Ågatan i Anderstorp

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta förslag om
verksamhetsområde för komplettering av allmänna vattentjänster enligt karta
Ågatan Anderstorp, daterad den 23 april 2024 och lista över fastighetsförteckning
Ågatan Anderstorp, daterad den 23 april 2024.

Ärendebeskrivning
Kommunen är skyldig, enligt vattentjänstlagen (Lag 2006:412), att ordna
vattentjänster i ett större sammanhang om det behövs för att skydda människors
hälsa eller för miljön. När detta behov finns ska kommunen besluta om
verksamhetsområde inom vilket vattentjänsterna ska finnas.

Kommunfullmäktige beslutade den 22 mars 2018, §40 om ett verksamhetsområde
för allmänna vattentjänster i Anderstorp.

I samband med byggnation på Ågatan projektetapp 2, framkommer behovet av
komplettering av det tidigare beslutet. Behovet är att skapa möjligheten för nya
allmänna dagvattenledningar för de fastigheter som ligger längs den norra delen om
Ågatan. Vilka fastigheter som ingår i behovet har förtydligats genom att
fastighetsförteckning och aktuella vattentjänster har listats i bilagorna.

Beslutsunderlag
Kommunfullmäktige den 22 mars 2018, §40 - Verksamhetsområde VA Anderstorp
Samhällsutvecklingsförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 juni 2024
Karta Ågatan Anderstorp, daterad den 23 april 2024
Översiktskarta Ågatan Anderstorp, daterad den 20 maj 2024
Fastighetsförteckning Ågatan Anderstorp, daterad den 23 april 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 21 augusti 2024, §87

Yrkanden
Jonas Ericson (M): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige

14(39)



GISLAVEDS KOMMUN

Kommunstyrelsen

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum

Sida
15

2024-09-18

Justerares signatur Utdragsbestyrkande

Ks §148 Dnr: KS.2024.65 1.3.1

Sammanträdesplan 2025

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att kommunfullmäktige
sammanträder på följande dagar år 2025 om ordföranden efter samråd med
presidiet inte beslutar annat:

27 januari
24 februari
31 mars
28 april
26 maj
16 juni
25 augusti
29 september
23 oktober (torsdag)
24 november
15 december, samt

att samtliga sammanträden börjar kl. 18.30 utom torsdagen den 23 oktober som
börjar kl. 10.00 och måndagen den 15 december som börjar kl. 17.00.

Kommunstyrelsen beslutar att fastställa sammanträdesdagar för kommunstyrelsen
enligt förslag daterat den 11 september 2024, att fastställa kommunstyrelsens
planeringskonferens och planerings- och uppföljningsprocess enligt förslag daterat
den 20 juni 2024, samt att uppdra till nämnderna att anpassa sina
sammanträdesdagar så att en rationell kommunövergripande ärendehantering
uppnås.

Reservationer
Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson (MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig
mot beslutet till förmån för Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktiges presidium har den 27 maj 2024, §10 beslutat att föreslå
kommunfullmäktige att sammanträda på följande dagar år 2025 om ordföranden
efter samråd med presidiet inte beslutar annat.
27 januari
24 februari
31 mars
28 april
26 maj
16 juni
25 augusti
29 september
27 oktober
24 november
15 december, samt

att samtliga sammanträden börjar kl. 18.30 utom måndagen den 27 oktober som
börjar kl. 10.00 och måndagen den 15 december som börjar kl. 17.00.
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Kommunstyrelseförvaltningen har med utgångspunkt från de föreslagna tiderna för
kommunfullmäktige upprättat förslag till övriga sammanträdesdagar för 2025. Det
är i första hand den kommunala redovisningslagen som styr
planeringen. Respektive reglemente reglerar vad som gäller för sammanträdesdag
utöver fastställd sammanträdesplan.

Kommunstyrelsens allmänna utskott har berett ärendet den 11 september 2024
och beslutat att uppdra till förvaltningen att inarbeta ett antal förslag till ändringar i
sammanträdesschemat inför kommunstyrelsens beslut idag. Förslaget till
sammanträdesdagar har därför daterats om till den 11 september 2024.

Beslutsunderlag
Protokoll kommunfullmäktiges presidium, daterat den 27 maj 2024, §10
Kommunfullmäktiges planerings- och uppföljningsprocess daterad den 20 juni 2024
Förslag till sammanträdesdagar för 2025, daterat den 20 juni 2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 23 augusti 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 11 september 2024, §100
Förslag till sammanträdesdagar för 2025, daterat den 11 september 2024

Yrkanden
Charlotte Ström (WeP) med instämmande av Stefan Nylén (SD), Ylva Samuelsson
(S) och Fredrik Sveningson (L): Bifall till förslaget.

Ruth Johannesson (MiG): Att kommunfullmäktiges sammanträdesdagar ska flyttas
från måndagar till torsdagar.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på allmänna utskottets förslag och Ruth
Johannessons (MiG) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt
allmänna utskottets förslag.

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige
Samtliga nämndsekreterare
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Ks §149 Dnr: KS.2024.40 1.4

Delårsbokslut, U2, inkl. helårsprognos 2024, kommunstyrelsens egna

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna delårsbokslut 2024, kommunstyrelsen.

Kommunstyrelsens föreslår kommunfullmäktige besluta att budgetjustering görs
mellan bygg- och miljönämnden och kommunstyrelsen avseende flytt av tjänster
från bygg- och miljöavdelningen till enhet för nämnd- och ärendehantering. För
2024 budgetjusteras 0,921 mnkr och för 2025 (helårseffekt) budgetjusteras
ytterligare 0,667 mnkr. Total budgetjustering motsvarar 1,588 mnkr.

Kommunstyrelsen beslutar att flytta budgetmedel om 300 tkr från
kommunstyrelseförvaltningen till samhällsutvecklingsförvaltningen avseende hållbar
utveckling,

att uppmana samhällsutvecklingsförvaltningen att vidta åtgärder för att
kommunstyrelsen vid helåret ska ha ett utfall i balans med budget,

att chefen för samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att se över våra
leveranser och arbetssätt inom samhällsbyggnad och bland annat se över balansen
mellan interna och externa resurser. Inom investeringsverksamheten förväntas
användningen av externa aktörer öka för en kostnadseffektiv verksamhet lätt att
anpassa efter verksamhetens volymer,

att ge cheferna för kommunstyrelseförvaltningen och
samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att tillsammans med chefer och
medarbetare aktivt arbeta med att se över verksamhet och arbetssätt för att i än
högre grad skapa en högre kostnadseffektivitet. I arbetet ska även bedömas och
värderas innehållet i kommunstyrelsens leveranser för att kunna föreslå eventuella
förändringar, samt

att ge cheferna för kommunstyrelseförvaltningen och
samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att se över sin interna ekonomistyrning
och sina ekonomiska förhållningssätt i ett hela-kommunen-perspektiv.

Ärendebeskrivning
Delårsbokslutet är kommunstyrelsens redovisning till kommunfullmäktige för årets
första åtta månader. Uppföljning sker med avseende på verksamhetens ekonomi,
kvalitet och måluppfyllelse.

Den sammantagna bedömningen av kommunstyrelsens verksamhet hittills under
året är att den har bedrivits med godtagbar kvalitet och måluppfyllelse. Samtliga av
de faktorer som anses särskilt viktiga för att uppfylla leveransen av grunduppdraget
har bedömts ha god eller godtagbar kvalitet. Av nämndens sju utvecklingsmål görs
bedömningen att samtliga är uppfyllda, eller att arbete pågår och att målsättning
håller.

Kommunstyrelsen visar en större prognostiserad negativ avvikelse jämfört med
budget på 17,9 mnkr. Det har dock minskat sedan uppföljning 1, genom en tydlig
inbromsning av kostnaderna. Den enskilt största orsaken till underskottet
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är de prognostiserade kostnaderna inom fastighet, 20 mnkr, som är kopplade till
för låga hyresnivåer.

Nämnden är i andra året med en ny organisation, och arbete fortsätter med att
etablera arbetssätt och rutiner. Det har varit viss personalomsättning i delar av
nämndens verksamheter under övergången till ny förvaltningsorganisation, och
därtill i vissa fall svårighet att tillsätta vakanta tjänster. Detta har haft en påverkan
på leveransförmåga. Strategiskt arbete har inte heller alltid kunnat utföras i önskad
omfattning.

Förändringsarbetet har i allmänhet haft en fortsatt påverkan på nämndens
verksamhetsområden. Under året har kommunens boenden gått över till AB
Gislavedshus, och en ny processorienterad organisation för
samhällsutvecklingsförvaltningen har beslutats. Verksamheterna har tagit ansvar för
att upprätthålla kontinuitet och leverans av grunduppdraget under pågående
förändringsarbeten.

Under föregående år har interna styr- och stödprocesser setts över. Arbetet har
fortsatt under 2024, med målet att öka fokus på leveransen av grunduppdraget i
organisationen. Merparten av kommunstyrelsens medarbetare arbetar i dessa styr-
och stödprocesser.

Utifrån styr- och stödprocesserna fortsätter också arbetet med att skapa
förutsättningar för en god ekonomi. Det handlar om ett förbättringsarbete kring
ekonomistyrning, investeringsplanering och exploateringsekonomi samt hur
kommunen arbetar med tillgångs- och skuldförvaltning. Parallellt med detta pågår
en uppdatering av kommunens styrmodell i enlighet med en utvärdering som
genomfördes 2023. Förändringsarbetet syftar till att skapa ordning och reda, att
säkerställa att styr- och stödfunktioner arbetar effektivt. Detta för att i slutändan
åstadkomma en bättre leverans till kund och bygga ledningsstyrka.

Utifrån ett ansträngt ekonomiskt läge görs anpassningar inom kommunstyrelsens
verksamhet. Dessa behöver utgå från en långsiktig planering och
genomförandeförmåga - som går bortom de närmaste åren - för att kommunen
ska vara redo med en så intakt verksamhet som möjligt när konjunkturen vänder.
Områden som fortsatt prioriteras är arbetet med införande av centralt datalager
för att ge bra besluts- och analysunderlag, utveckling av kommunhälsan, rollstyrda
behörigheter för ökad informationssäkerhet, framtagande av ny översiktsplan för
kommunen samt att utveckla arbetet med strategisk markförsörjning för att ge
bättre möjligheter för förvärv, utveckling och exploatering av mark.

Budget 2024 ger små marginaler till nya satsningar på utveckling och innovation.
Fokus ligger på att bibehålla så bra kvalitet som möjligt i grunduppdraget och de
processer som är pågående.

Det säkerhetspolitiska läget i omvärlden leder till att Sverige behöver ha en högre
beredskap. För att klara kommunens uppdrag att skapa ett tryggt och säkert
samhälle behöver det civila försvaret stärkas genom en ökad krisberedskap, stärkt
säkerhetsskydd, samt ett strategiskt och förebyggande arbete inom
kommunkoncernen.
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En fortsatt minskning av befolkningen i kommunen noteras, där andelen barn och
unga beräknas minska medan andelen äldre i befolkning ökar. Detta skapar
utmaningar i att bemanna framtidens välfärd och ställer krav på kommunstyrelsen
att skapa förutsättningar för att ligga långt framme med automatisering av
processer, för den egna nämnden och för kommunen som helhet. För att klara av
kommande kompetensförsörjning behöver kommunstyrelsen fortsatt arbeta aktivt
med kompetensförsörjningsplanering och att vara en attraktiv arbetsgivare.

Beslutsunderlag
Delårsbokslut 2024, kommunstyrelsen, daterad den 12 september 2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 september 2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 12 september 2024

Yrkanden
Marie Johansson (S):

Åtgärder och förhållningssätt med anledning av kommunens och
kommunstyrelsens ekonomiska läge
I Gislaveds kommun har vi här och nu ett mycket ansträngt ekonomiskt läge och
till det förutspås en stor ekonomisk utmaning kommande år. Totala utgifterna för
kommunens verksamhet är större än vad intäkterna medger och intäkterna
bedöms inte komma att öka framöver i tillräcklig omfattning.

I kommunstyrelsen och kommunstyrelsens förvaltningar behöver vi ha en än
större medvetenhet och ansvarskänsla för att hantera vårt ekonomiska läge och vi
behöver ha en stor återhållsamhet vad gäller såväl små som stora utgifter. Vi
behöver också ta fram konkreta åtgärder om hur kostnader kan kapas i både det
korta perspektivet och i långsiktiga åtgärder. Detta kan röra strukturella frågor,
effektiviseringar, besparingar och vad vi de facto ska leverera i våra verksamheter.

Till detta behövs en ökad samordning med kommunens olika verksamheter för att
i ett hela-kommunen-perspektiv bedöma hur dessa åtgärder påverkar värdet i våra
leveranser för olika målgrupper.

Att arbeta med en väl avvägd kvalité i vår verksamhet, upphandla enligt avtal,
överväga rekryteringsbehov, avvakta med utbildningar och vissa projekt samt vara
återhållsam med utgifter kring resor, personalrepresentation och liknande är
exempel på viktiga pusselbitar att hantera.

Såväl politiker i kommunstyrelsen som chefer i förvaltningarna behöver i detta visa
gott ledarskap och ta ansvar. Inom förvaltningarna behöver chefer arbeta aktivt
tillsammans med medarbetare i våra olika verksamheter.

I samband med kommunstyrelsens delårsuppföljning (U2) visar såväl ekonomisk
prognos som beskrivning av verksamhetens utveckling på att mycket går åt rätt
håll men också allvaret i hela kommunens ekonomiska situation.

Genom att se över våra leveranser och arbetssätt samt samordna, effektivisera
och utveckla våra verksamheter vill nämnden fokusera på en fortsatt positiv
utveckling för boende, besökare och näringsliv. En del i denna strävan är att
Ks §149 (forts.)

aktivt söka samarbete med andra kommuner för att öka möjligheterna till en
kostnadseffektiv verksamhet och bättre möjlighet till kompetensförsörjning.
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De behov av förändringar som följer av pågående förändringsarbete inom
förvaltningarna och av detta yrkande fordrar att förvaltningen kontinuerligt har en
god dialog och samverkan med de fackliga parter som verkar inom kommunens
organisation.

Förvaltningen ska ha genomfört uppdragen i detta yrkande senast halvårsskiftet
2025 och då även påvisa kostnadseffektiviseringar i det korta perspektivet samt en
plan för det längre perspektivet.

Med denna bakgrund vill jag för majoriteten föreslå nämnden besluta enligt
följande:
att chefen för samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att se över våra

leveranser och arbetssätt inom samhällsbyggnad och bland annat se över
balansen mellan interna och externa resurser. Inom
investeringsverksamheten förväntas användningen av externa aktörer öka
för en kostnadseffektiv verksamhet lätt att anpassa efter verksamhetens
volymer.

att ge cheferna för kommunstyrelseförvaltningen och
samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att tillsammans med chefer och
medarbetare aktivt arbeta med att se över verksamhet och arbetssätt för
att i än högre grad skapa en högre kostnadseffektivitet. I arbetet ska även
bedömas och värderas innehållet i kommunstyrelsens leveranser för att
kunna föreslå eventuella förändringar.

att ge cheferna för kommunstyrelseförvaltningen och
samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att se över sin interna
ekonomistyrning och sina ekonomiska förhållningssätt i ett hela-kommunen-
perspektiv.

Anton Sjödell (M) med instämmande av Stefan Nylén (SD), Fredrik Sveningson (L),
Mikael Kindbladh (WeP), Jonas Ericson (M), Kenneth Magnusson (C) och Evagelos
Varsamis (S): Bifall till liggande förslag och till Marie Johanssons (S) tilläggsyrkande.

Ajournering
Mötet ajourneras mellan kl. 14.40-14.45.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på sitt eget yrkande och finner att
kommunstyrelsen beslutar enligt detta.

Ordföranden ställer därefter proposition på liggande förslag i övrigt och finner att
kommunstyrelsen beslutar enligt detta.

Beslutet skickas till:
Kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige
Respektive förvaltning
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Ks §150 Dnr: KS.2024.106 1.2.6

Initiativärende - Upphäva beslut om försäljning av Johan Orreskolan

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att uppdraget om försäljning av Johan Orre behandlas i
ärendet som inleddes 2021, dnr Ks.2021.147.

Reservationer
Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson (MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig
mot beslutet till förmån för Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Ärendebeskrivning
Medborgarpartiet i Gislaved har lämnat in ett initiativärende där de föreslår att
beslutet på att sälja ut Johan Orreskolan genast upphävs och att inga andra
fastigheter säljs ut innan vi pratat om det och fattat beslut om det i
kommunstyrelsen.

Enligt beslutade rutiner kring hantering av initiativärenden ska ärenden som väcks
på ett sammanträde tas upp för beslut om hur ärendet ska behandlas vid
nästkommande sammanträde och förvaltningen lämnar då också ett förslag till
beslut om behandlingen av ärendet. Kommunstyrelseförvaltningen har fått i
uppdrag att bereda initiativärendet i enlighet med beslutad rutin och lyfta ärendet
på ett kommande sammanträde.

Kommunstyrelsen tog 2021 ett beslut om att ge dåvarande tekniska förvaltningen
som idag ingår i samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att påbörja
försäljningen av Johan Orre skola. Ärendet är under beredning av förvaltningen
och en återkoppling ska ske till kommunstyrelsens näringsutskott enligt givet
uppdrag. Kommunstyrelseförvaltningens förslag till hantering av initiativärendet är
att inte föregå påbörjad beredning av en försäljning utan att frågan om försäljning
bereds och behandlas när ärendet återkommer till kommunstyrelsens
näringsutskott för vidare hantering av kommunstyrelsen.

Beslutsunderlag
Initiativärende från Medborgarpartiet i Gislaved, daterat den 14 augusti 2024
Kommunstyrelsens protokoll den 8 september 2021, § 232
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 12 september 2024

Yrkanden
Stefan Nylén (SD): Att återremittera ärendet i väntan på översynen av
lokalförsörjningsplanen.

Ruth Johannesson (MiG): Att beslutet på att sälja ut Johan Orreskolan genast
upphävs och att inga andra fastigheter säljs ut innan vi pratat om det och fattat
beslut om det i kommunstyrelsen.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på Stefan Nyléns (SD) återremissyrkande och
finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Ordföranden ställer därefter proposition på förvaltningens förslag och Ruth
Johannessons (MiG) yrkande och finner att kommunstyrelsens beslutar enligt
förvaltningens förslag.
Ks §150 (forts.)
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Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till förvaltningens förslag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst Avstår
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG) Stefan Nylén (SD)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG) Peter Gustavsson (SD)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M)
Jonas Ericson (M)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 3 NEJ-röster. Två ledamöter avstår
från att rösta. Därmed har kommunstyrelsen beslutat enligt förvaltningens förslag.

Beslutet skickas till:
Medborgarpartiet i Gislaved
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Ks §151 Dnr: KS.2024.104 1.2.6

Initiativärende - åtgärder mot det växande underskottet

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att förslag om hantering av investeringar bereds inom
ramen för pågående budgetprocess.

Övriga förslag i initiativärendet behandlas i samband med att kommunstyrelsen
behandlar allmänna utskottets förslag från den 11 september 2024, §101.

Reservationer
Stefan Nylén (SD), Peter Gustavsson (SD), Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson
(MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig mot beslutet till förmån för Peter
Gustavssons (SD) yrkande.

Ärendebeskrivning
Sverigedemokraterna har lämnat in ett initiativärende gällande initiala åtgärder mot
kommunens växande underskott. De föreslår:

att kommunstyrelsen ger i uppdrag till kommundirektören, som linjeansvarig, att
återkomma med förslag på omedelbara konkretiserande mål, besparingar,
löpande redovisningar och effektiviseringar etc för att i första hand minimera det
förväntande årsunderskottet,

att löpande uppföljningar, av ovanstående, görs permanent via dagordningar i
såväl nämnder som kommunstyrelsen,

att under en övergångsperiod införa extra uppföljningsmöte var 14:e dag i
kommunstyrelsen,

att införa omedelbart anställningsstopp i mellanchefsleden och att samtliga
chefstillsättningar ska godkännas av kommunstyrelsen,

att det tillsätts en åtgärdsgrupp för rullande 12 månaders åtgärder bestående av
förutom kommundirektör representanter från samtliga partier representerade i
fullmäktige, samt

att samtliga investeringar som inte är påbörjade läggs på framtiden alternativt
omvärderas.

Enligt beslutade rutiner kring hantering av initiativärenden ska ärenden som väcks
på ett sammanträde tas upp för beslut om hur ärendet ska behandlas vid
nästkommande sammanträde och förvaltningen lämnar då också ett förslag till
beslut om behandlingen av ärendet. Kommunstyrelseförvaltningen har fått i
uppdrag att bereda initiativärendet i enlighet med beslutad rutin och lyfta ärendet
på ett kommande sammanträde.

Kommunstyrelseförvaltningen bedömer i sin beredning att initiativärendet
innehåller förslag som i sin karaktär dels ligger inom den politiska organisationen
att ta ansvar för och då i vissa delar ligger hos kommunstyrelsen men i vissa delar
hos respektive nämnd. Dels ligger förslagen till vissa delar inom
förvaltningsorganisationen att ta ansvar för. När det gäller investeringar som inte
är påbörjade bör de beredas inom ramen för pågående
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Ks §151 (forts.)

budgetprocess. Till det kommer att kommunstyrelsens allmänna utskott
behandlade den 11 september förslag om åtgärder och förhållningssätt med
anledning av det ekonomiska läget. Förvaltningen bedömer att initiativärende och
detta ärende i sin karaktär utgår från samma frågeställning. Förvaltningen föreslår
därför att de övriga förslagen i initiativärendet behandlas i samband med att
kommunstyrelsen behandlar allmänna utskottets förslag från den 11 september.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokoll den14 augusti, § 136
Kommunstyrelsens allmänna utskotts protokoll den 11 september 2024, § 101
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 12 september 2024

Yrkanden
Peter Gustavsson (SD): Bifall till eget initiativärende.

Ruth Johannesson (MiG): Bifall till Sverigedemokraternas initiativärende.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på förvaltningens första beslutsmening att förslag
om hantering av investeringar bereds inom ramen för pågående budgetprocess
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt detta.

Ordföranden ställer därefter proposition på förvaltningens andra beslutsmening
att övriga förslag i initiativärendet behandlas i samband med att kommunstyrelsen
behandlar allmänna utskottets förslag från den 11 september 2024, §101, och
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt detta.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till förvaltningens förslag.
NEJ-röst för bifall till Peter Gustavssons (SD) yrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat enligt förvaltningens förslag.

Beslutet skickas till:
Sverigedemokraterna
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Ks §152 Dnr: KS.2024.40 1.4

Åtgärder och förhållningssätt med anledning av det ekonomiska läget

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att uppmana nämnder att i ett hela-kommunen-
perspektiv tillsammans med sina förvaltningar vidta åtgärder samt komma med
förslag till kommunövergripande åtgärder för att få en ekonomi i balans,

att ge kommundirektören i uppdrag att samordna förvaltningarnas arbete med
åtgärder och förhållningssätt, samt

att ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att bereda ett reviderat förslag till
ekonomiska styrprinciper inför beslut av budget för 2025.

Reservationer
Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson (MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig
mot beslutet till förmån för Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Ärendebeskrivning
I Gislaveds kommun har vi här och nu ett mycket ansträngt ekonomiskt läge och
till det förutspås en stor ekonomisk utmaning kommande år. Totala utgifterna för
vår verksamhet är större än vad våra intäkter medger och intäkterna bedöms inte
komma att öka framöver i tillräcklig omfattning.
I de politiska leden och i tjänstemannaorganisationen behöver vi ha en än större
medvetenhet och ansvarskänsla för att hantera vårt ekonomiska läge. I vår
verksamhet behöver vi ha en stor återhållsamhet för såväl små som stora utgifter.

Nämnder och förvaltningar förväntas dessutom ta fram konkreta åtgärder om hur
kostnader kan kapas i både det korta perspektivet och i långsiktiga åtgärder. Detta
kan röra strukturella frågor, effektiviseringar, besparingar och vad vi de facto ska
leverera i våra verksamheter.

Till detta behövs en ökad samordning mellan våra verksamheter för att i ett hela-
kommunen-perspektiv bedöma hur dessa åtgärder påverkar värdet i våra
leveranser för olika målgrupper.

Att arbeta med en väl avvägd kvalité i vår verksamhet, upphandla enligt avtal,
överväga rekryteringsbehov, avvakta med utbildningar och vissa projekt samt vara
återhållsam med utgifter kring resor, personalrepresentation och liknande är
exempel på viktiga pusselbitar att hantera i vår organisation.

Såväl politiker i nämnder som chefer behöver i detta läge och med dessa uppgifter
visa gott ledarskap, ta ansvar och arbeta aktivt tillsammans med medarbetare i
våra olika verksamheter.

Kommunstyrelsens allmänna utskott har den 11 september 2024 föreslagit
kommunstyrelsen besluta att uppmana nämnder att i ett hela-kommunen-
perspektiv tillsammans med sina förvaltningar vidta åtgärder samt komma med
förslag till kommunövergripande åtgärder för att få en ekonomi i balans,
att ge kommundirektören i uppdrag samordna förvaltningarnas arbete med
åtgärder och förhållningssätt, samt
Ks §152 (forts.)
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att ge kommunstyrelseförvaltningen i uppdrag att bereda ett reviderat förslag till
ekonomiska styrprinciper inför beslut av budget för 2025.

Beslutsunderlag
Majoritetens skrivelse, daterad den 11 september 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 11 september 2024, §101

Yrkanden
Maria Gullberg Lorentsson (M) med instämmande av Mikael Kindbladh (WeP),
Kenneth Magnusson (C), Fredrik Sveningson (L), Jonas Ericson (M) och Fredrik
Sveningson (L): Bifall till allmänna utskottets förslag.

Ruth Johannesson (MiG): Avslag på allmänna utskottets förslag.
Bifall till Sverigedemokraternas tidigare yrkanden att

kommunstyrelsen ger uppdraget till kommundirektören, som linjeansvarig, att
återkomma med förslag på omedelbara konkretiserande mål, besparingar, löpande
redovisningar och effektiviseringar etc för att i första hand minimera det
förväntande årsunderskottet,

att löpande uppföljningar, av ovanstående, görs permanent via dagordningar i såväl
nämnder som kommunstyrelsen,

att under en övergångsperiod införa extra uppföljningsmöte var 14:edag i
kommunstyrelsen,

att införa omedelbart anställningsstopp i mellanchefsleden och att samtliga
chefstillsättningar ska godkännas av kommunstyrelsen,

att det tillsätts en åtgärdsgrupp för rullande 12 månaders åtgärder bestående av
förutom kommundirektör representanter från SAMTLIGA partier representerade
i fullmäktige, samt

att samtliga investeringar ej påbörjade läggs på framtiden alternativt omvärderas.

Peter Gustavsson (SD): Bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkanden.

Ruth Johannesson (MiG): Att vi håller ett extra kommunstyrelse den 2 oktober på
grund av det negativa ekonomiska läget,

att vi då får en detaljerad redovisning och analys av delårsbokslut och
helårsprognos 2024,

att vi får en redovisning på hur många nya chefer och administratörstjänster som
har tillkommit under 2024,

att Medborgarpartiet i Gislaved accepterar inte några neddragningar av personal i
utförarledet i skola, vård och omsorg,

att måltidsverksamheten snarast avvecklas och verksamheterna organisatoriskt
återförs till respektive nämnd som tidigare, samt
Ks §152 (forts.)

att en extern revisionsfirma granskar delårsbokslutet och analyserar det
uppkomna läget med ett prognostiserat minus på ca 133 mnkr på helår.
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Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på allmänna utskottets förslag och Ruth
Johannessons (MiG) bifallsyrkande till Sverigedemokraternas förslag och finner att
kommunstyrelsen beslutar enligt allmänna utskottets förslag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till allmänna utskottets förslag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M) Stefan Nylén (SD)
Jonas Ericson (M) Peter Gustavsson (SD)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 5 NEJ-röster. Därmed har
kommunstyrelsen beslutat enligt allmänna utskottets förslag.

Ordföranden ställer därefter proposition på allmänna utskottets förslag och Ruth
Johannessons (MiG) övriga samtliga yrkanden och finner att kommunstyrelsen
beslutar enligt allmänna utskottets förslag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till allmänna utskottets förslag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst Avstår
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG) Stefan Nylén (SD)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG) Peter Gustavsson (SD)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M)
Jonas Ericson (M)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)
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Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 3 NEJ-röster. Två ledamöter avstår.
Därmed har kommunstyrelsen beslutat enligt allmänna utskottets förslag.

Beslutet skickas till:
Samtliga nämnder
Kommundirektören
Ekonomiavdelningen
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Ks §153 Dnr: KSMEX.2024.107 4.3.3

Tillägg till markanvisningsavtal Anderstorps-Törås 2:16, Slottet
Fastigheter AB

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättat Tilläggsavtal gällande Gislaved
Anderstorps-Törås 2:16, daterat den 8 augusti 2024.

Ärendebeskrivning
Tekniska nämnden beslutade 11 februari 2020, § 6, att ge tekniska förvaltningen i
uppdrag att upprätta markanvisningsavtal med Slottet Fastigheter AB för att
möjliggöra ett framtida förvärv av fastigheten Anderstorps-Törås 2:16 inklusive
byggnader.

Markanvisningsavtal tecknades med exploatören daterat 2022-06-17, med en
giltighetstid på 2 år. Syftet med markanvisningsavtalet var för att säkra Gela Plast
AB framtida expansion av sin befintliga industrifastighet.

Förlängningen av markanvisningsavtalet sker i enlighet med §7 punkt 3, se bilaga
Markanvisningsavtal.

Exploatören har ett fortsatt intresse av det berörda området, men på grund av det
rådande konjunkturläget har de försämrade möjligheter att utveckla området i
nuläget. Exploatören har mot denna bakgrund önskat förlängning av
avtalsperioden.

Markanvisningsavtalet förlängs genom detta avtal med 2 år, räknat från slutdatumet
av ursprungsavtalet. Därmed blir det nya slutdatumet för markanvisningen 2026-
06-17.

Beslutsunderlag
Tilläggsavtal för Anderstorps-Törås 2:16, Slottet Fastigheter AB, daterat den 9
augusti 2024
Markanvisningsavtal, daterat den 17 juni 2022
Samhällsutvecklingsförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 12 augusti 2024
Kommunstyrelsens näringsutskott den 28 augusti 2024, §22

Yrkanden
Fredrik Sveningson (L) med instämmande av Stefan Nylén (SD), Kenneth
Magnusson (C), Bo Eriksson (MiG), Anton Sjödell (M), Evagelos Varsamis (S) och
Charlotte Ström (WeP): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Mark- och exploateringsenheten
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Ks §154 Dnr: KS.2022.47 1.3.1

Revidering av regler för inköp och upphandling

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att anta regler för inköp och upphandling, daterade den
18 september 2024, samt att regler för inköp och upphandling, daterade den 25
april 2022 upphör.

Ärendebeskrivning
Reglerna är ett komplement till policyn för inköp och upphandling och avsedda att
förtydliga och utveckla bestämmelserna i policyn. Riktlinjerna tydliggör ansvar och
roller samt ger en övergripande beskrivning av upphandlings- och
inköpsprocessen.

Offentlig upphandling kan bidra till ett socialt hållbart samhälle. Till exempel
genom att offentlig upphandling kan bidra till att personer som står utanför
arbetsmarknaden får anställning eller att varor och tjänster kan användas av alla
oavsett funktionsförmåga.

Genom att använda lämpliga upphandlingar som ett arbetsmarknadsverktyg kan
kommunen bidrar till en bredare arbetsmarknad som möjliggör att fler kommer ut
på arbetsmarknaden vilket bidrar till en social och ekonomisk resurs till samhället.

Revideringen avser Social hållbarhet, avsnitt 12, sidan 6 i regler för inköp och
upphandling.

Beslutsunderlag
Regler för inköp och upphandling, daterade den 18 september 2024
Regler för inköp och upphandling, daterade den 25 april 2022
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 19 augusti 2024
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 11 september 2024, §99

Yrkanden
Charlotte Ström (WeP) med instämmande av Anton Sjödell (M): Bifall till
förslaget.

Beslutet skickas till:
Samtliga nämnder och förvaltningar
Ekonomiavdelningen
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Ks §155 Dnr: KS.2023.42 1.3.1

Riktlinjer för arbetskläder och skyddskläder

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att anta riktlinjer för arbetskläder och skyddskläder,
daterade den 5 juni 2024, att riktlinjerna börjar att gälla från och med den 1
januari 2025, samt att gällande riktlinjer daterade den 18 februari 2014 upphör att
gälla vid beslutet.

De ekonomiska konsekvenserna av förändrade riktlinjer föreslås under 2025
finansieras genom 50 % tillskjutna medel och 50 % hanteras inom ramen för
respektive nämnds egen budget. Föreslagen finansiering hanteras av
budgetberedningen inför behandling av 2025 års budget.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelseförvaltningen fick av personalutskottet den 14 mars 2023
uppdraget att se över riktlinjer för arbetskläder och skyddskläder.
Omvärldsbevakning har gjorts för att skapa en generell bild av hur det ser ut hos
andra kommuner och det har också gjorts en intern kartläggning av hur det ser ut
inom organisationen och mellan förvaltningarna. Denna kartläggning visar att det
finns olikheter i hur mycket och vad man tillhandahåller beroende vart man
arbetar.

Kostnadsberäkningar har gjorts för att kunna visa vad exempelvis införandet av
arbetsskor och arbetskläder skulle kosta att tillhandahålla. Detta för att kunna ta
ställning i vad Gislaveds kommun som arbetsgivare ska erbjuda och därmed vad
som ska justeras i riktlinjerna. Personalutskottet har fått tagit del av dessa
kostnadsberäkningar samt att ett införande av reviderad riktlinje skulle kosta
Gislaveds kommun 2 463 240 kronor vid ett första inköp.

Vid personalutskottets sammanträde den 17 juni 2024 återremitterades uppdraget
för att se över finansieringen av förslag till riktlinje. Efter dialog med ekonomichef
är därav förslaget att finansieringen sker följande: 50 % av kostnaderna finansieras
via tillskjutna medel (dvs 1 231 620 kr) och resterande 50 % av kostnaderna
hanteras inom ramen för respektive nämnds egen budget. De tillskjutna medlen
gäller för år 2025 och ska fördelas mellan nämnderna enligt tabell nedan:

Beslutsunderlag
Förslag till Riktlinjer för arbetskläder och skyddskläder, daterat den 5 juni 2024
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 6 augusti 2024
Kommunstyrelsens personalutskott den 21 augusti 2024, §16
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Yrkanden
Evagelos Varsamis (S) med instämmande av Jonas Ericson (M), Stefan Nylén (SD),
Mikael Kindbladh (WeP), Kenneth Magnusson (C), Fredrik Sveningson (L), Ruth
Johannesson (MiG), Bo Eriksson (MiG), Peter Gustavsson (SD) och Maria Gullberg
Lorentsson (M): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Hr-enheten
Ekonomiavdelningen
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Ks §156 Dnr: KS.2024.74 1.9.1

Svar på remiss - Åtgärdsprogram Grön handlingsplan 2025-2029,
Jönköpings län

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att anta samhällsutvecklingsförvaltningen förslag till
yttrande daterat den 23 augusti 2024 som sitt eget.

Ärendebeskrivning
Länsstyrelsen i Jönköpings län har översänt förslag till miljömålsåtgärdsprogram
Grön handlingsplan för yttrande. Länsstyrelserna har i uppdrag att genomföra de
nationella miljömålen på regional nivå. I Jönköpings län sker detta genom att
regionala åtgärdsprogram som omfattar grupper av miljömål tas fram.

Åtgärdsprogrammet Grön handlingsplan 2025–2029 ska bidra till uppfyllande av
miljömålen, Sveriges friluftslivsmål och de globala målen för hållbar utveckling
Agenda 2030 i länet. Miljömålen som omfattas av åtgärdsprogrammet är Myllrande
våtmarker, Ett rikt växt- och djurliv, Ett rikt odlingslandskap, Levande skogar och God
bebyggd miljö.

Syftet med åtgärdsprogrammet är att skapa förutsättningar samt genomföra
insatser för att förbättra miljötillståndet på regional nivå genom att ta fram
effektiva åtgärder som genomförs i bred samverkan i länet. Åtgärderna i
åtgärdsprogrammet kompletterar annat miljöarbete som pågår bland länets
aktörer.

Förslaget till åtgärdsprogram omfattar tio åtgärder och är riktade till olika aktörer
i länet varav kommunerna är ansvariga eller delaktiga i sex stycken. Andra
huvudansvariga aktörer är bland annat länsstyrelsen och Region Jönköpings län.

I Gislaveds kommun är det i huvudsak samhällsutvecklingsförvaltningen och till viss
del kommunstyrelseförvaltningens ansvarsområden som berörs.
Samhällsutvecklingsförvaltningen har utarbetat ett förslag till yttrande med
ställningstaganden till och synpunkter på åtgärderna. Förslaget innebär att
kommunen åtar sig fem av åtgärderna. För två av dessa görs åtagandet med
förbehåll.

Beslutsunderlag
Länsstyrelsen förslag till åtgärdsprogram Grön handlingsplan 2025-2029
Samhällsutvecklingsförvaltningens tjänsteskrivelse, daterad den 23 augusti 2024
Yttrande över förslag till Grön handlingsplan för Jönköpings län 2025-2029,
daterat den 23 augusti 2024.
Kommunstyrelsens allmänna utskott den 11 september 2024, §97

Beslutet skickas till:
Länsstyrelsen i Jönköpings län
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Ks §157 Dnr: KSFA.2023.4 4.3

Kompletterande investeringsbeslut gällande badhus i Gisleområdet

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att komplettera tidigare investeringsbeslut avseende
funktioner som ska ingå i investeringen.

Reservationer
Ruth Johannesson (MiG), Bo Eriksson (MiG) och Curt Vang (MiG) reserverar sig
mot beslutet till förmån för Ruth Johannessons (MiG) yrkande.

Ärendebeskrivning
Under projekt badhus Gisle har lokalisering klarlagts och detaljplan för området
arbetats fram. Projektet har en beslutad ram om 341 mnkr. Som del av projekts
process har arbete med successiv kalkyl använts för att hålla kostnader inom
tilldelad ram.

Tidigare investeringsbeslut omfattade följande funktioner:
· 50 meters bassäng
· 2 multibassänger
· En gemensam bastu
· 5 Omklädningsrum
· Sittplatser för 150 personer
· Ett mindre barnlandskap

Inför kommande anbudsförfarande föreslår samhällsutvecklingsförvaltningen att
även cafeteria och trampolin läggs med som funktioner i förfrågningsunderlaget.

Den tilldelade budgeten för projektet är 341 mnkr. Den faktiska kostnaden för
badhuset, med de funktioner som förfrågningsunderlaget tar upp, kan beskrivas
först i samband med anbud och tilldelning.

Beslutsunderlag
Samhällsutvecklingens tjänsteskrivelse daterad den 13 september 2024

Yrkanden
Anton Sjödell (M) med instämmande av Stefan Nylén (SD), Fredrik Sveningson (L),
Charlotte Ström (WeP), Ylva Samuelsson (S) och Jonas Ericson (M): Bifall till
förvaltningens förslag.

Ruth Johannesson (MiG): Avslag på förvaltningens förslag därför att vi anser att en
redan hårt belastad konstruktion på badhuset blir ännu mycket mer belastad och
dessutom kommer förslaget att leda till stor fördyring.

Propositionsordning
Ordföranden ställer proposition på förvaltningens förslag och Ruth Johannesson
(MiG) avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsens beslutar enligt
förvaltningens förslag.

Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande beslutsgång:
JA-röst för bifall till förvaltningens förslag.
NEJ-röst för bifall till Ruth Johannessons (MiG)
Ks §157 (forts.)
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Omröstningsresultat
JA-röst NEJ-röst Avstår
Marie Johansson (S) Ruth Johannesson (MiG) Stefan Nylén (SD)
Ylva Samuelsson (S) Bo Eriksson (MiG) Peter Gustavsson (SD)
Evagelos Varsamis (S) Curt Vang (MiG)
Anton Sjödell (M)
Jonas Ericson (M)
Maria Gullberg Lorentsson (M)
Mikael Kindbladh (WeP)
Charlotte Ström (WeP)
Kenneth Magnusson (C)
Fredrik Sveningson (L)

Omröstningen utfaller med 10 JA-röster och 3 NEJ-röster. Två ledamöter avstår
från att rösta. Därmed har kommunstyrelsen beslutat enligt förvaltningens förslag.

Beslutet skickas till:
Fastighetsavdelningen
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Ks §158 Dnr: KSFA.2024.19

Tilläggsavtal avseende Anderstorps simhall

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar att ingå tilläggsavtal med Föreningen Anderstorps
Simhall med tillhörande driftsbolag enligt bilagt förslag till avtal.
Samhällsutvecklingsförvaltningen har i uppdrag att i samråd med
kommunstyrelseförvaltningen verkställa avtalets intentioner.

Protokollsanteckning
Stefan Nylén (SD) och Peter Gustavsson (SD) deltar inte i beslutet.

Ärendebeskrivning
Simhallen i Anderstorp ägs av Gislaveds kommun och sköts av Föreningen
Anderstorps Simhall med tillhörande driftsbolag. Avtal tecknades mellan parterna
2016 i ett gemensamt syfte att med avtalad arbetsfördelning hålla simhallen igång
tills dess att ny simhall står färdig i Gislaved.

Arbetet med ny simhall i Gislaved pågår men den kommer att stå färdig senare än
vad som förutspåddes när det ursprungliga avtalet skrevs. Detta utmanar dels
anläggningens tekniska status och dels förutsättningarna för föreningens ekonomi.
Båda blir därmed kritiska faktorer för att kunna hålla anläggningen igång så länge
som behövs.

Detta ärende handlar om att, mellan parterna, ingå ett tilläggsavtal för att
säkerställa de ekonomiska förutsättningarna för att kunna hålla simhallen i
Anderstorp så länge det behövs.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse daterad den 16 september 202
Hyres- och driftsavtal avseende lokal och inventarier mellan Gislaveds kommun
och Föreningen Anderstorp Simhall, 2016
Förslag till Tilläggsavtal enligt bilaga, daterad den 18 september 2024

Yrkanden
Anton Sjödell (M) med instämmande av Fredrik Sveningson (L) och Charlotte
Ström (WeP): Bifall till förslaget.

Beslutet skickas till:
Föreningen Anderstorps Simhall
Samhällsutvecklingsnämnden
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Ks §159 Dnr: KS.2024.4 1.2.3

Anmälan om delegationsbeslut

Beslut
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen.

Ärendebeskrivning
Med stöd av given delegation enligt kommunstyrelsen den 29 maj 2024, §122 har
följande beslut fattats:

Enhetschef för ekonomiskt bistånd
12.13 Ekonomiskt bistånd avslag enligt 4 kap 1§ SoL, juni 2024: 1 st
12.13 Ekonomiskt bistånd avslag enligt 4 kap 1§ SoL, juli 2024: 3 st
12.13 Ekonomiskt bistånd avslag enligt 4 kap 1§ SoL, augusti 2024: 3 st
12.25 Ekonomiskt bistånd avsluta utredning enligt 11 kap 1§ SoL, juni 2024: 2 st
12.25 Ekonomiskt bistånd avsluta utredning enligt 11 kap 1§ SoL, juli 2024: 3 st
12.25 Ekonomiskt bistånd avsluta utredning enligt 11 kap 1§ SoL, augusti 2024: 1 st

Enhetschef, Socialsekreterare
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd avslag enl. 4 kap 1§ SoL, juni 2024: 68 st
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd avslag enl. 4 kap 1§ SoL, juli 2024: 68 st
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd avslag enl. 4 kap 1§ SoL, augusti 2024: 76 st
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd enligt 4 kap 1§ SoL, juni 2024: 183 st
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd enligt 4 kap 1§ SoL, juli 2024: 117 st
12.13-12.14 Ekonomiskt bistånd enligt 4 kap 1§ SoL, augusti 2024: 138 st

Rapport delegationsbeslut KSMEX under perioden 2024-08-07--2024-09-11
6.19 Yttrande angående fastighetsbildning och bygglov i egenskap av markägare: 4
st
6.16 Fastighetsrättsliga ärenden samt ansökan om lantmäteriförrättningar: 3 st
6.11 Tillfälliga nyttjanderätter av kommunala fastigheter upp till 1 år: 2 st
6.11 Yttranden över ansökan om allmän sammankomst: 4 st

Avdelningschef verksamhetsstyrning
1.13 Fastställande av kontaktcenters öppettider den 1 - 31 oktober 2024,
KS.2024.112

Kommundirektör
9.15 Anställning av vikarierande förvaltningschef för räddningstjänsten Gislaved-
Gnosjö, KS.2024.115
9.13 Styrelsens förvaltningsorganisation gällande ny organisation av
samhällsutvecklingsförvaltningens samhällsbyggnadsdelar inom kommunstyrelsens
grunduppdrag, KS.2024.103

Enhetschef kvalitet och utveckling
5.2 Beslut om utbetalning av medborgarbudget samt tecknande av avtal angående
genomförande av medborgarbudgetsatsning, KS.2023.144
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Ks §159 (forts.)

Med stöd av given delegation enligt kommunstyrelsen den 25 september 2023
gällande ekonomiska styrprinciper har följande beslut fattats:

Ekonomichef
2.2 Omfördelning av medel som är av teknisk karaktär. Beslut om pedagogiska
måltider KS.2023.28
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Ks §160 Dnr: KS.2024.1 1.2.7

Meddelanden

Beslut
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen.

Kommunstyrelsens näringsutskott
Protokoll från den 28 augusti 2024

Kommunstyrelsens allmänna utskott
Protokoll från den 21 augusti 2024
Protokoll från den 29 augusti 2024
Protokoll från den 11 september 2024

Kommunstyrelsens personalutskott
Protokoll från den 21 augusti 2024

Samverkan, Återvinning, Miljö (SÅM)
Protokoll från den 22 augusti 2024

AB Gislavedshus
Protokoll från den 2 september 2024

Finnvedens samordningsförbund
Styrelseprotokoll från den 4 september 2024
Delårsrapport 2024

Sveriges kommuner och regioner, SKR
Cirkulär 24:38 - Aktuell ekonomi, planeringsförutsättningar för åren 2024-
2027
Cirkulär 24:35 - Makronytt 2/2024

Nissans vattenråd
Kalkningsseminarium den 18 oktober 2024

Vattenmyndigheten i Västerhavets distrikt
Inbjudan - digitalt möte om kommunernas roll i vattenförvaltningen
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